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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-10 
Rijeka,  13. 07. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 20. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
20. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 29.06.2021. godine (utorak) s početkom u 19:00 

sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 19. sjednice VMO Gornji Zamet održane 28.05.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 
 
1. Prijedlozi programskih aktivnosti za 2022. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Prometna problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi davanja prijedloga, 
prijava programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 2022. godinu. G. Kovačević predložio je da se 
prijave i prijedlozi programa pošalju po uzoru na plan za 2021. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni da se kao prijave prijedloga programskih aktivnosti VMO Gornji 
Zamet za 2022. godinu pošalju: Doček Zametskih i Halubajskih zvončara, Birajmo najljepšu 
okućnicu, Križevica 2022., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka. 
 
AD 2 
 
2.1. G. Kovačević informirao je vijećnike o pristiglom prijedlogu građana za asfaltiranjem 
makadamskog dijela Plješivičke ulice u blizini k.br. 29, 34, 36 i 38. Ovaj prijedlog proslijedit će se 
nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav u sklopu dokumenta Dodataka prijedlozima 
komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu kako bi se nadležne upoznalo s temom te kako 
bi po obradi stavke ovog dodatka prijedlozima Vijeće moglo razmotriti mogućnosti financiranja 
pristiglog prijedloga. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
  
2.2. G. Kovačević upoznao je vijećnike s prijedlogom građana za postavom gumene (antistres) podloge 
ispod dječjih sprava za igru u dječjem parku u Primorskoj ulici u blizini k.br. 8 i 8A. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s prijedlogom građana koji će se ispitati s nadležnima, Odjelom 
gradske uprave za komunalni sustav. Ukoliko realizacija prijedloga ne bude moguća u 
narednom periodu ovaj prijedlog uvrstit će se u dodatke prijedlozima komunalnih prioriteta MO 
Gornji Zamet za 2022. godinu. 
 
2.3. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom odgovoru nadležnog Odjela gradske uprave 
za komunalni sustav na temu sanacije – asfaltiranja dijela kolnika krajnjeg dijela (gornjeg) Ulice 
Soldanac te prijedlog za postavom jednog novog rasvjetnog tijela. Kako je rotor na kraju Ulice 
Soldanac, ispod k.br. 35 i 37 Plješivičke ulice u privatnom vlasništvu trenutno nije moguće realizirati 
traženo proširenje javne rasvjete kao ni traženu sanaciju asfalta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.4. G. Kovačević upoznao je vijećnike s ponovno zaprimljenim zahtjevom za sanacijom odvodnje 
oborinskih voda u Ulici Bože Starca Jurićeva u blizini k.br. 11 i 30 uz napomenu kako je u sklopu 
prijedloga komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu na obradu nadležnima poslana 
stavka naziva: Poboljšanje odvodnje oborinskih voda u Ulici Bože Starca Jurićeva u blizini kućnih 
brojeva 11 i 30 te kako su s problematikom po prvom ukazivanju na ovu problematičnu situaciju 
upoznati Odjel gradske uprave za komunalni sustav i TD Rijeka promet. Tako se ovoj problematici u 
okviru djelokruga i rada MO pristupa s dvije strane: kroz prijedloge komunalnih prioriteta te kroz 
direktno ukazivanje na problem s odvodnjom oborinskih voda prema TD Rijeka promet. Djelatnici TD 
Rijeka promet na predmetnoj lokaciji izvršili su izvid te su zaprimljene sljedeće informacije: kroz 
sredstva redovnog održavanja u nadležnosti TD Rijeka promet do kraja ljeta u planu je poduzeti 
potrebne aktivnosti i radove na poboljšanju odvodnje (nove slivne rešetke, upojni bunar). 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.5. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana vezanom za potencijalno 
opasnu prometnu situaciju u Ulici Brigača u blizini k.br. 7 i 9. Radi se naime o velikim pukotinama u 
asfaltu kolnika te nepostojanja dijela potpornog zida. Od strane nadležnih, Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav zatražen je izvid na terenu i službeno očitovanje o temi. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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2.6. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom prijedlogu građana za sanacijom asfalta na 
početku Ulice Josipa Lenca Spodolčeva. Prijedlog je proslijeđen nadležnim službama TD Rijeka 
promet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.7. Tajnik MO informirao je vijećnike kako je redovitim terenskim obilaskom primijećena neispravnost 
javnog gradskog sata na rotoru kod Baptističke crkve – spoju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca i 
Primorske koja je odmah proslijeđena nadležnima te je nedostatak u kratkom roku saniran. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 

AD 3 
 
G. Kovačević s vijećnicima je prokomentirao pristigli prijedlog građana za iscrtavanjem / označavanjem 
parkirnih mjesta u Primorskoj ulici u blizini k.br. 8A te potrebnom prometnom signalizacijom za 
osiguravanje kolnog pristupa zgradi. Također, zaprimljen je prijedlog za iscrtavanjem / označavanjem 
parkirnih mjesta na gradskom dijelu parkirališnog prostora u Ulici Bože Starca Jurićeva u blizini k.br. 
13.   
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Prijedlog će se zajedno s 
fotografijama proslijediti nadležnima, TD Rijeka promet a Vijeće je suglasno da se ukoliko bude 
moguće realizacija prijedloga financira kroz stavku komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 
2021. godinu naziva: Povećanje stupnja sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji 
Zamet. 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
Predsjednik VMO Gornji Zamet                    

Krunoslav Kovačević 

 


